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Prikaz odluke suda 

Bro] predmeta: Ks.br.27/10 
Sud: Visi sud 

Podgorica 
Od]eljenje; Krivieno odjeljenje 

Vreta predmeta; Ks -
Prvostepeni 

predmeti za kriviena djela organizovanog kriminala,korupcije,terorizma i ratnih zlocina 
Vrsta odluke; Presuda 

Datum odluke; 
22.12.2010. 

Prethodna odluka; 

1 
. KS.br. m2010 

V1$1 SUD U PODGORICI 'f- Specijalizovano odjeljenje za organizovani kriminal, korupciju, 
terorizam I. 
i ralne zloeine, kao prvostepeni krivieni, po sudiji ~upi(; RatkIJ kao sudiji pojedincu, uz ocesce 
namjestenika Alibalic Emine kao zapisnicara, u krivicnom predmetu proliv optutenog .:'l..N...iz 
Podgorice, zbog krivicnog djela primanje mita iz el.423 st.4 u vezi st.2 Krivienog zakona, koga 
brani B. 
Z. advokat iz Podgorice, 120 optutnom predlog!l \4:hO'lRQ9 diia'Jl1og luZila~t>'liI OdjiiL,;,mja za 
suzbijanje organizovanog kriminala Kts. br.6/1 °od 03.09.2010. godine, nakon glavnog javnog 
pretresa 
odrtanog dana 17.12.2010. godine u prisuslvu zastupnika oplutnog predloga, optutenog i 
njegovog 
branioca, donio je, a dana 22.12.2010. godine, javnc obiavio 

PRESUDU 
Optuteni V N., rodjen ..... godine u D., drtavtjanin Crne Gore, nastanjen u P. - B., selo L, po 
zanimanju Ijekar, otenjen, olae dvoje djece, srednjeg imovnog stanja, neosudjivan, 
Kriv je 
lato 510 je: 
Dana 16. i 17. aprila 2009. godine u Podgoriei kao sluibeno lice - Ijekar specijalisla ort0E!edii~ 
zaposlen u Klinickom centru Crne GoreJ:8htijevao i primio poklon, poslije izvrsene sluibeme 
radMje 
koju je morae izvrMi - operaeije watne kicme kod pacijenta sada pok. $. E" na neein 510 je po 
izvrSenoj operaciji, a u vezi sa njom dana 16. aprila 2009. godine ispred Kliniekog centra, od 
porodiee 
$. zahtijevao poklon, tako sto je $. H., $. E,2, $. E.3 i B. H. rekao: "Operaeija je bila uspjesna, ni 
u 
Americi da je radjeno, ne bi bilo bolje, ja sam vas lspostovao nadam se da cete i vi mene 
lspostovati. 
Nazvaeele me sjulra oko 10,00 satl da se nadjemo da pijemo kafu", nakon eega se narednog 
dane, po 
dogovoru, sastao sa $. Ej3 i $. H. kojom prilikom mu je, dok se okrivtjeni nalazio u svom 
pUlnickom 1 

vozilom, Haris predao novEle u iznosu od.pOQ.OO eura, 

- time je izvrsio krlvitno d 10 primanje mila iz cl.423 sl.4 u vezi 51.2 Krivitnog zakonika, 

pa ga sud na osnovu cilir nih zakonskih propisa cl.4, 32,36 i 42 KZ, t1.226,229 i 374 ZKP -a, 


OSUDJUJE 
Na kaznu zatvora u trajanj od 5 (pel) mjeseci kOju ee izdrtati po pravosnatnosti presude. 
Opluieni je dutan da ovo sudu p a I roskove krivitnog postupka - pausel u izno$u od 100.00 
eural 
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u roku od 15 dana od dam! pravosnainosti presude pod prijetnjom prinudne naplate. 

Na osoovu tl.423 st.7 KZ i:e1.482 ZKP-a obavezuje se optuteni V N. da na ime irnovinske koristi 

pribavljene izvrsenjem krivl'oog djela plati u Korlst budieta Crne Gore oovtanl izoos od 500,00 

eura, 

u roku od 15 dana po pra snaznosti ove presude pod prijetnjom prlnudoog izvrsenja. 


I Obrazloienje 

~Ptuinlm predlogom vrhJoog driavoog tuiilastva - Odjeljenja za suzbijanje organlzovaoog 
kriminala, korupcije, teroriZma I ratnih zlotlna Kts.br.6/10 od 3.09.2010. godine, pri kojem je 
njegov 
zastupnlk ostao do kraja glavoog pretresa, stavljeno je na teret optuteoom V N. da je izvrsio 
krivitno 
djelo primanje mita iz t1.42,3 St.4 U vezi st.2 Krivicnog zakonika. 
Optuteni nije priznao da j~ izvrsio navedeoo kriviCOO djelo. 
Usvojoj odbranl na zaPisnlku pred Istrainim sudijom, je naveo da je po struci ljeKar - specijalista 
ortoped i da je zaposlen u Klinickom cenlru u Podgorici gdje radi od 1992. godine. $to se lice 
konkrelnog slueaja sjeea de da je bio pozvan od strane svojih kolega V i A. i da mu je bilo 
saopsleoo . 
da je primljen pacijent $. ~., eije ima je tek kasnlje saznao, Ie da se radi 0 povredi kleme. Koliko 
se : 
sjeea, bilo je to negdje 14.: iii 15. aprila 2009. godine, izmedju 21 i 22 sala, kada je dosao u 

bolnicu i ~. 
odmah preduzeo Slle (Oto u nalaie Ijekarska etika. Pregledao je pacijenta i utvrdio da se radi 0 

teskoj 
povredi kiema, koju je pro ijenio kao povredu koja smrtno ugroiava povrijedjeoog. Radilo se 0 
prelomu sa it>Casenjem - omjeranjem telvrtog prSljena vratnog dijela kitma sa oste¢enjem 
kicmane : 
moidine i oduzetos¢u sva petiri ekstremilela kao i drugih funkcija ispod nivoa povrede. Odmah je 
preduzeo I nalolio sve radhje i mjere koje struka propisuje za ove povrede. Zna da je povrljedjeno 
lice primljeoo i smjesteno ~ odjeljenje. da su stavljeni tegolll, da je sve 10 radio skupe sa 
deiurnim . 
osobljem, Ie da je nakon t ga lza(oao jer je imao drugih obaveza. Zna da je primljetlo jednu 
grupicu 
Ijudl na holu ispred Odjelj ja, a od strane deturnog osoblja receoo mu je da je to porodica 
pOllrijedjenog $. E.. Sob rom na teiinu povrede. nasao je za shodno da izadje u hoi i sa njima 
porazgovara, pa im je to prUikom rekao da je pOllreda teska, da je za sada plan da se radi sa 
tegovima ali da se ne isklj cuje I mogu¢nost operacije, Ie da ¢e sjutradan ujutru nakon Ijekarskog 
kolegijuma imati bolju slikW 0 povredi i naeinu lijeeenja. Drugog razgovora sa tim Ijudima Ie lIeteri 
nije imao i nakon toga raz~ovora je posao van bolnice. Sjulradan kada je dosao na posao, vidio je 
da . 

je Isea(oenje vralnog prslje a vraceno, sto je bilo ohrabrujuee u procjeni daljeg medicinskog 
lrelmana. 
Imali su kolegijum, sjeca da je 10 bio dan uoci uskr~njih praznika i da se sledecih pel dana nije 
radilo, pa prema lome op ratlvna opcija u regularoom postupku ne bi rnogla blti uradjena. Posao 
je u 
ambulantu jer mu je to re vna obaveza i ne sje¢a se da je toga jUlra gledao bilo koga od rodbine 
$. 
Zna sarno da ga je nazva direktor Klinike dr. D. koji se interesovao za $., da ga je zamelio da 
dodje 
do njega ida je lu do~ao jihov kolega $. 0., misli da se tako zove, a koji je u srodnitkim 
odoosima sa 
pOllrijedjenim, pa je posa do kabinela direklora i sve ovo predotio i direktoru D. i kolegi $. za 
koga 
misli da je bio i njihov stat sta. Tom prilikom predotio je i megueoost operacije i rekao da bi to bilo 
mogU¢e odredili u poslije dnellnim easovima, a sve u cilju poboljsanja zdravstvenog stanja 
pacijenta 
i ostallijanja najboljih meg cnosli za njegovo dalje lijeeenje. Procijenio je da ovu operaciju treba 
odradili toga dana u poslij podnevnim casovima, odnosoo Slo ranlje, pa se litno angaiollao da se 
obezbijede uslovi, a 10 je drazumijellalo i salu i Ijudslvo da se operacija uradi, jer mu je to 
nalagala 
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profesionalna etika. To je 
Koliko 
se sjeea, od rodbine u to 
u to 
vrijeme biti operacija, osi 
operacija 
nad povrijedjenim i tvrdi d 
pravila medicinske nauke. 
operacionog 
bloka gdje je bilo rodbine 

ila njegova procjena, a sve u cilju otuvanja zdravlja povrijedjenog. 

ijeme nikoga nije vidio i ne zna da je bilo kome od rodbine rekao da ee 

~to je to znalo osoblje. U poslijepodnevnim satima odredjena je 

je uradjena po njegovom najboljem znanju i umijeeu uz po~tovanje svih 
akon uradjenog operativnog zahvata, iza~ao je u hoi ispred 

ovrijedjenog Sahmanoviea, a u hoi je morao da izadje da bi po~ao na 
odjeljenje. Rodbina ga je t m prilikom "nekako" presrela da se interesuje za tok operacije i dobro 
zna 
da su sa njim bile kolege V. i G. M. koji su bili dio operacionog tima, i isti su prisustvovali tom 
razgovoru sa rodbinom, k a je rod bini saop~tio da je operacija uradjena, te ukratko im saop~tio 
tok 
3 
operativnog zahvata koliko su oni to mogli razumjeti. Rekao im je da je S. smje~ten na odjeljenje 
intezivne njege i da ee za ar dana, zavisno od postoperativnog toka biti smje~ten na Odjeljenje 
ortopedije. Druge prite iz edju njega i tih Ijudi u holu ispred operacionog bloka nije bilo. Nakon 
toga, Ij. nakon izvr~ene op racije, a to je koliko se sjeea bilo negdje izmedju 19 i 20 sati, jako 
umoran 
je po~ao kuei. Dalje navod da po~tujuei telju za interesovanjem porod ice koja je sasvim 
normalana i 
uobitajena, a po~tujuei i n ka pravila svoje struke, rekao je porodici, pri temu ne zna konkretno 
konne, da sjutradan nakon to obidje pacijenta, mote dati neku blitu informaciju ~to se tite 
postoperativnog toka i op ravka povrijedjenog. Misli da je to rekao upravo u holu nakon izlaska iz 
operacionog bloka. Sjutra an je imao vee dogovoren razgovor sa jednim od novinara Televizije 
Crne 
Gore, zna da je to bila ten ka osoba, crne kose, ne sjeea se njenog imena i prezimena, a 
razgovor je 
vodjen radi njegovog gost 
marke "Citroen" - pijesak 
mjesto 
izmedju njega i te novinark 
za 
jedan sto na vanjskoj tera 
neko 

anje u programu televizije. Zato je u prijepodnevnim satima vozilom 
Ie boje, do~ao na parking Televizije Crne Gore, jer je dogovoreno 

bio taj lokal koji se nalazi do zgrade Televizije. Sa novinarkom je sjeo 

pa dok su razgovarali, dobio je poziv na mobilni telefon. Zvao ga je 

od S., pitajuei da Ii mogu d biti informacije 0 operisanom rodjaku. Pita Ii su ga gdje, je pa je on 
kazao 
gdje se nalazi, te dozvolio a dodju kod njega da bi im dao tu informaciju, jer se vee predhodno 
putem 
telefona informisao od oso Ija intezivne njege 0 stanju operisanog S .. Ne zna odakle je S. bio broj 
njegovog telefona, ali se is i mote dobiti i preko informativne slutbe operatera, a to je broj 
069/061­
061. Do~la su dva tovjeka iz grupe sa kojima je predhodno razgovarao, a pitali su ga 0 stanju 
operisanog E.. On im je k ao one ~to je predhodno dobio preko mobilnog telefona, s tim ~to im 
je jo~ 
rekao da ee kasnije iei da bidje pacijenta. Taj razgovor izmedju njega i ova dva tovjeka trajao je 
par 
minuta, a novinarka za to v ijeme nije bila prisutna, jer je vee bila po~la. Nakon obavljenog 
razgovora 
sa ovim licima, razi~li su s , pa su oni po~li, dok je on ustao, u~ao u svoje vozilo i po~ao u bolnicu. 
Kazao je dalje da je norma no, svakodnevno obilazio pacijenta, pratio njegovo zdravstveno stanje i 
ne 
zna tatno da Ii je drugi iii tr ei dan poslije operacije, S. "spu~ten" na odjeljenje, nakon tega je 
takodje 
bio pod njegovim nadzoro . I naee pacijent sa takvim povredama mora biti pod stalnim nadzorom 
i 
Ijekara i osoblja. Takvom p cijentu je potrebna posebna njega i tretman, jer su to povrede koje 
iziskuju pomoe u svakom s islu od okretanja, podizanja, namje~tanja, hranjenja, odrtavanja litne 
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higijene i dr. Dakle, takve ovrede su specifitno te~ke i ba~ zahtjevne u pogledu post· 
operativnog 
tretmana. Upravo ovakvi p cijenti zahtijevaju i izdavanje specijalne, posebne propusnice nekom ad 
rodbine koji Ce biti uz pacij nta i to se ne protivi uobi1:ajenoj praksi u Klini~kom centru, normalno 
uz 
po~tovanje retima rada 0 jeljenja. Njegova procjena je bila da takvu propusnicu treba dati, pa je 
na 
njegov predlog direktor D. izdao takvu propusnicu rodbini povrijedjenog S., a takvu propusnlcu 
neposredno predaje glavn sestra I misli da je u ovom slutaju ispo~tovan taj princip. Stanje 
pacijenta 
je i~lo od prihvatljivog do z brinjavajueeg po vitalne funkclje. Sve se prati. Pacijent u ovakvim 
slu1:ajevima kada postane vjestan tetine svoje povrede, postaje psihitki nestabilan I to Iskazuje, 
manifestuje. Vjerovatno d je I pacljent S. shvatio tetinu svoje povrede i da je to manifestovao, pa 
upravo zbog toga njegova rodbina, svoje interesovanje za zdravstveno stanje pacljenta a I 
ponesanje 
mljenja do mjere koja nar ava retim rada Odjeljenja. Od osoblja je u saznanju da su unosene 
slvari i 
namirnice koje nijesu smje e da se unose. Zbog toga je procljenlo da rodbina vise ne smlje bill uz 
pacijenta Ida treba oduze i propusnlcu. To nlje hllo da uradi pred osobljem, pa se sjeca da je 
pozvao 
nekog od rodbine I u kabl tu od njega zatratio da vrati propusnlcu. Uzeo je propusnlcu I dao je 
glavnoj sestri. Plasi se da e oduzimanje ave propusnice pogresno protumateno od strane 
rodbine. 
Propusnica inate nije pod ka mediclnskom Iretmanu, vee pslholoskom stanju pacljenta, a ako se 
zloupotrljebl na natln kak je to po njegovoj procjenl uradjeno od strane rodbine S., onda lma 
kontra 
efekat, jer nar~ava uoblt jnl I protokolarni medicinski tretman i pretvara se u ne~to sasvim ~to 
nlje 
poteljno, ali porodlca to n jresCe pogresno protumati. Za ovo vrijeme lijetenja kontakti Izmedju 
njega I rodbine povrljedjen S. su vr~enl putem telefona I IIOno kada je za to bllo prilike, a tl 
kontaktl 
4 
su bill samo u dljelu koji 5 odnosi na zdravstveno stanje pacljenta I eventualno njegovo dalje 
lijetenje. Povrljedjenl ~. E je blo na Odjeljenju ortopedije negdje do sredine maja mjeseca 2009. 
godine, a sa ovog odjelje 'a je upueen u Institut u Igalo na rehabilitaciju. Medjutim, tama nijesu 
htjeli 
da ga prime zbog te~ke p vrede i njegovog zdravstvenog slanja, pa je vracen u Klinitki centar na 
Odjeljenje interne klinike, dje je nastavljeno lijetenje sve do smrti, mada je preminuo na 
Odjeljenju 
intezivne njege. Dalje na di da je ~. lijeten i tretiran po najkvalitetnijim pravilima medicinske 
nauke, a smrtni ishodi u 0 akvim slu1:ajevima se ne iSkljueuju zbog vrsle I tetine povreda. Ovakav 
retim pri.ltanja ljekarske p moei sa njegove strane nije bio uslovljen bilo time I prema bilo kome, 
ni 
od koga nlje tratio nill pri 10 bilo kakav poklon u bilo kojem vidu. Da je htio uzlmali milo za ovo za 
~ta se optutuje, otetao bl opera!ivni zahvat I ne bl ga uradio u roku u kom je 10 utlnlo. To se 
odnosl I 
na vrijeme nakon operaclj , pa on nlje tratio nni dobio bllo kakav poklon, nlti je imao bilo kakvu 
korist vezano za lije6enje ada pokojnog S.. Na posebno postavljeno pitanje, optuteni je dalje 
naveo 
da misli da ga porodica p vrijedjenog pitala da Ii islog treba poslati iii prebacitl za Beograd, ada 
je on 
odgovorio da za to nema otrebe i da mu 5e potpuna njega mo~e prutiti u Klinitkom centru. Na 
pitanje je jo~ kazao da mi Ii da se u krugu bolnlce van zgrade Klinitkog centra nije srijetao nili 
razgovarao sa bilo kim ad rodbine pok. S.. 
Na zapisniku 0 glavnom p tresu, optu~eni je ponovio navode odbrane iz predhodnog postupka, 
dodajuei da se ne maze s tiji da Ii je i kome od tlanova porodice ovog pacijenta dao broj svog 
mabilnog telefona, all da' uobitajno da se za ovako le~ke slutajeve, od strane ljekara da broj 
telefona nekom ad clanov porodice. Tatno je da je blo na pice sa dvojicom Ijudl od rodbine 
pacijenla 
110 u kaficu pored zgrade Televizije. Nalme, dok je sjedlo u kaflCu sa novlnarkom D. M., zvao je 

4of17 0610212013 10:22 

http://sudovi.me/odluka.Jlrlkaz.php?id=626


http://sudovi.me/odlukaJ)rikaz.php?id=626tvo Administracija 

neko od rodbine, pa im je azao gdje se nalazi ida u 10m kafieu mogu dobiti informacije 0 

zdravstvenom slanju ovog 
 cijenta. Takodje)e latno de je nekoma od rodbine pacijenla S. rekao 
da 
treba da ga "ispo~tuju", ali kada je to kazao, mislio je na poslovanje kuenog reda i retima rada na 
Odjeljenju, a on je samo n ko ko to personiflkuje. S obzirom da rodbina nije poslovala kucni red, 
stalnim dolascima, oduzeo im je propusnicu. Dakle, 10 je ucinio zbog njihovog neadekvatnog 
ponasanja oko bavljenja p cijenlom i njage samog pacijenta. Ne moze sa sjetiti da Ii je prilikom 
razgovara sa rodbinom po injao Ameriku, ali svakako im je rekao da je 10 uradjeno na najbolji 
moguei natin, te da ne bi ilo bolje uradjeno bilo gdje u inoslranstvu. Medjutim, nije im obeeao da 
ee 
sve biti uredu, jer kada je pilanju takav pacijenl, 10 nije ni mogao da obeea. Navodi da mu je sve 
ovo 
cudno, kada su u pitanju z Ibe na njegovo postupanje, jer niko od tih koji su se kasnije talili nije 
uputio bilo kakvu primjedb na njegov rad, bilo direkloru Klinike iii direkloru Klinitkog centra. lnate 
na klinici, jednim velikim n porima uspjeli su da o\lOg pacijenta odrze Zivim za 47 dana. Ponovio je 
da ni~la nije zahtijevao od odbine ovog pacijenta, nili je bilo sto dobio. Od trenutka kada je 
pacijnt 
hospitalizovan pa do oper cije prOSlo je manje od 24 casa i za to vrijeme nije imao nikakve 
kOntakte 
sa njagovom porodicim sl upucuje na to da nije imao bilo kakve namjere da od porodice neslo 
IratI. 
Na posebno poslavijeno p anje jzjavio je da se ne moze sjetili 0 broju osoba - rodbine pacijenta 
sa 
kojima je razgovarao nako izvrsene operacije, a prve razgovore sa njima po prijemu pacijenta na 
kliniku, imao je u holu ispr d Ortopetske klinike. Dalje na postavljeno pitanje, da Ii se ranije 
deSavalo 
da kontakte sa clanovima orodice pacijentata ima u nekom lokalu, odgovorio je da se i ranije to 
po 
nekad deSavalo. Na kraju zavrsnoj rijeci je izjavio da se ne osjeca krivim za kriviilno djelo koje 
mu 
se slavija na leret. 
Sud je na pretresu izveo d kaze: saslusanjem svjedoka: S. H, S. E.2, B. H, S. D., S. E.3 i C. H, 
Ie 
citanjem Otpusne liste sa pikrizom Klinickog centra Crne Gore - Ortopetsko traumatoloske 
klinike 
br.7423/406 za pacijenta . E. i cilanjem izvoda jz kaznene evidencije za optuz.enog. 
5 
SvjedOk S. H, u svojoj jz i kod Istratnog sudije je naveo da Je vOlae autobusa ida je bio krenuo 
od 
Podgorice ka Beranama, ada je dobio pozlv na mobilni lelefon i tom prilikom mu saopsleno da 
sa 
njegov rodjak S. E. povrij io radeei na nekoj kuci u Plavu iii Gusinju i da se isli transporluje od 
Plava ka Beranama odno no ka Podgorlci. On je tada na poslu obezbijedio zamjenu I taksijem 
do~ao u 
Podgoricu, Ie u Klinickom entru u Urgenlnom bloku zatekao S. E.2 i sada pokojnog E.. E. je bio 
potpuno svjeslan, orjentis n, nalazio se u kolicima. Tada su pOCeli njegovi pregledi i zna da su ga 
vooiU na skener, jer je bio njegovoj pratnji kada su vrSeni pregledi, a sve je 10 bllo u mjesecu 
aprilu 
2009. godine. Po obavljen m pregledima E. je smjeslen na Odjeljenje ortopedlje, pa kada su ga 
legli 
na krevet, iza~ao je dokto kojeg do tada nije znao. Predstavio se kao doktor V., a tu je bio i E.2 ­
brat 
pokojnog E., Ie drugi mu rat - E.3, a bilo je i jo$ poznanika i rodjaka pokojnog E.. Trazili su da 
udju 
kod njega u kabinet, $10 j doktor odobrio, pa je od prisulnlh samo on usao, jer su tako predlotila 
E. 
braca. U razgovoru sa do torom, interesovao sa za E. stanje, Ie da II E. treba povesti u Beograd 
iii 
negdje drugo, na ~Io je d tor odgovorio: nNe moZe mu bitl bolje nigdje nego ovdje, pa da je u 
Ameriku". Tada ga je dosl \ln0 pitao: "Doktore koliko je Va$e", na tlo mu je odgovorio: "Ja to ne 
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odredjujem nego vi, nema neku svoju tarifu", tako je netlo rekao, u tom smislu. On je tada 
izvadio 
dvije novcanice po 100 eu a i stavio ih na sto ispred njega, nakon cega je doktor laj novae uzeo i 
stavio ga u jednu pregrad ormara koji se nalazio uz zid ito sjeca se da je novae slavio u gornju 
pregradu tog ormara. Ina 10 je bio novae koji je on liCno imao kod sebe i izvadio iz dtepa, a laj 
novae je doktoru dao da b ga caslio, a ne da bi ga podmilio. Doktor mu je 10m prilikom govorio 
da se 
radi 0 tetkoj povredi, da 5 slomljeni prtljenovi, pominjaO je brojeve prtljenova C4 i C5 I da su 10 
vratni prS,ljeoovi. On je zati izatao i braei pokojnog E. sve to prenio, te kazao da je doktoru dao 
200 
eura da ga casti. Potto 5 kao redbina oslali da spavaju ked redjaka u Pedgorici, sjulradan au on 
IE. 
potli u KliniCki centar izme ju 8 I 9 casova i zatrazili prijem u ambulantu dr. V. jer 1m je on rekao 
da 
tada kod njega dodju. Kad su ked njega utll, rekao 1m je da je slle dobro, da je predhodoom 
Intervencijom pokojnl Emil brinut, da su sa prtljeni vratili na svoje mjesto, tto je pozitivan znak i 
da 
se ne mara raditl operaeij ,Ie da te a tome edlucili tek mazda poslije praznika, s obzirom da je 
bio 
pravoslavnl Uskrs. Oni su iii zadovoljni takvim informaeijama, a uz to lIidjeli su i pokojoog E. I 
njegov izgled im je bio zad IIOljallajuci, pa su tako zadovoljnl 0 svemu obavijestili rodbinu. Tog 
istog 
dana kao redblna potli su posjetu negdje izmedju 14 i 15 casolla, a sa njima je bio i njiholl 
redjak $. 
koji je Inaea Ijekar u Plavu, koji im se pridn~io, potto su ga obavljestili. Tada je razgollaraoo sa 
dr. 
V., zna da je i njiholl rodja - Ijekar $., takodje razgovarao sa dr. V.. On (Ij. svjedok $. H.), je bio 
u 
holu, kada je odjedamput eko izatao i rekao da E. pod hitno treba da se operise i da treba krv 
da se 
daje. Za sve njih to je bilo nenadjenje jer su u jutarnjim satima od istog doktora Imali sasvim 
drugaciju Informaeiju. U po lijepodnevnim casovlma uradjena je operaelja pokojoog E .. pa dok je 
operaeija trajala, onl kao r dbina su se okupili Ispred bolnlce i jedan njihov poznanik B., za kojeg 
ne 
zna kako se ZOlle, izaS,ao' iz bolnice dok su onl stajali Ispred kafane u krugu KBC - a, pa im je 
rekao 
da je operacija protla dob 0, da je slle u redu I da je dr. V. zadolloljan sa onlm tto je uradjeoo. 
Doklm 
je on 10 gOllOrlo, vldjeli su a dr. V. izlazi iz bolnice I ide ka autu, kada mu onl prilaze. Interesovali 
su 
se za operaeiju, pa 1m je d ktor ponovio 000 tto je rekao I B., Ij. da je to uradjeno odliCoo, cak 
fenomenalno, da su ugradj ne plocice I da je zadollOljan sa operacijom. Tu u njegovom prlsustvu, 
Ie u 
prisustvu brace pokojoog . 10llog B. I C. H., a mlsli da je tu blo I $. D. I jos neki njegolli redjaei, 
dr. 
V. je doslovno rekao: "Nad m se da tete mi vi 0110 adekvatno IIratltl, iii Ispottollatl". Tako je 
rekao, 
mogu¢e i da je rekao "iii c bill nagradjen za 0110 sto sam uradlo, od vate strane". Tada doklor 
licoo 
kate "cujemo se sjulra Izm dju 10 I 11 casava, natl eama se negdje u kaflcu iii katanl, a mlsli da 
je 
predhodoo uzeo njegoll (tj. doktorov) broj telefona I sjeea se da je taj broj bio: 069 i brojelli su jot 
bili 
061 i opet 061 iii 016, pa pet 016 I toga se dobro sjeca. Oni slli kojl su tu bill, Ie njegove rljeei su 
shvatili na nacin da treba d mu daju novae I upravo zbog toga su medjusobno razgovarali sta i 
koliko 
da mu daju, konsultovali s se cak i sa ocem povrijedjenog E putem telefona. On je licno 
razgovarao 
6 
sa E. oeem, a razgollarali u I drugl, pa je E otae tada rekao: "Nije problem ni imanje ni kuce, 
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vidite 
vi to". Nijesu konkretno do Ii do zakl;ueka koliko doktoru da daju, a zna da je neko - E. braea iii 
on, 
pomenoo iznos od 500 eu a. Sjulradan je u dogovoreno vrijeme zvao doklora, koji se javio i rekao 
da 
se nalazi u nekom lokalu, d Klinickog cenlra pravo u pravcu Ministanstva iii centra grada, i taj 
lokal 
se nalazi sa lijeve slrane. taj sastanak su posli on i E. (Ij. bral pokojnog E.). Na lerasi kafica 
suse 
vidjeli sa dr. Y., sa kojim j sjedjela jedna tanska osoba, srednjih godina, erne kose, ali na nju nije 
posebno obracao painju. ada su prisli slolu, ona je ustala i posla, dok su on i E. sjeli za slo dr. 
v.. 
Sjeca se da je doktor tom prilikom pio neko tamno pice, moguce "Gorki list" iii crno vino. On i E. 
su 
narucili pice i lada je otpo eo razgovor u vezi zdravslvenog stanja sada pokojnog E .. Dr. Y. je 
rekao 
da je povreda ozbiljna, da '8 celvrti prsljen najvainlji prisljen kicmenog stuba, te rekao da treba 
kupiti 
"kragnu" marke "Filadelfij M". E. mu je 10m prilikom rekao da oni rade privalno, da dosla lesko 
tive 
na sto je doklor kazao ka 0 mu je sin na fakultelu u Beogradu, kako Ireba dosta para za 
skolovanje. E. 
je dalje rekao da su saku iii 500 eura da se njemu daju, a dr. V. je kazao da on ne odredjuje 
eijenu, 
vee da je to njihova stvar. jednom Irenutku su ustali, misll da je doktor platio pice i sva trojica su 
se 
uputila ka doktorovom vo lu, ne zna tacno koja je marka vozila bila, a zna da je neka svijetla boja 

zlatna metalik iii svijetla m talik boja, pa je doktor sjeo na mjesto vozaca i nije siguran ko mu je 
dao 
novae, da Ii on iii E.. Toga dana poslije podne (on tj. $. H.), posao je za Plav, sto znaci da je u 
Podgorici bio 14, 15 i 16 og aprlla 2009. godine. Kasnije se kod rodbine interesovao za stanje 
sada 
pokojnog E. I coo je da 5 E. i E. dali jos 100 eura i flasu pica doktoru da ga caste, a pominjala 
se i 
neka propusnica kOja im j oduzeta, ali on u vezi toga ne zna detalje. Emil je umro 02.06.2009. 
godine. Dalje je naveo da ne zna lacno apoene novcaniea kOje su doktoru date kod onog lokala, 
a 
misli da je jedna novcani bila od 200 eura, jedna od 100 eura i cetiri novtanice od po 50 eura. 
lnace 
dok su sjedjeli za stolom ovorili su gdje da se da novae, ali kako je to otvareno mjesto, ne zna 
da Ii je 
doktor decidno rekao da e novae da u auto, a on i E. su shvatili da novae ne treba dati za 
stolom vee 
u vozilu sto je i uCinjeno. 
Na glavnom pretresu ovaj svjedok je ponovio navade iz predhodnog postupka dodajuei: kada im je 
doktor, t;. optuieni dao br j svog mobilnog telefona, vjerovatno su i oni njemu dali njihov bro;. S 
obzirom da im je rekao d treba da ga "ispostuju", on je shvatio da treba da mu "uzvrate" pa su 
odlucili da mu da;u ovih 5 0 eura. Inace kada su mu ovaj novae predali, bili su izasli iz kaMa i dr. 
Y. 
je vee bio sjeo u svoje vo ilo za volanom, a vrata su mu bila otvorena i tako su mu predali novae 
koji 
nije bio u koverti, pa je do tor novae uzeo i na jednoj ceduljici napisao marku kragne za vrat koju 
treba kupili za pokojnog . i napisao marku "Filadelfija". Ponovio je da se ne mote sjetiti ko je 
doktoru, tj. optuienom ne osradno dao novae, da Ii rnu je dao on iii E., ali misli da ga je predao 
onaj 
koji ga je nosio do kafiea, s tim slo dodaje da je on od strane porodiee bio izabran da novae 
preda. Na 
postavljeno pitanje je re 0 da se apoena novcanica sjeea jer je taj novae sakupljan od rodbine i 
onje 
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taj oovac vidie i sjeea se 
celiri 
ooveanice u iznosu od po 
Svjedok $, E" u izjavi pre 
radio 
na nekoj kuci u Gusinju, E 
pr~ljeoova. 

Odmah nakon povredjivan 
Berane, da bi zalim po pr 
centar u Podgoricu, Sa E, 
Podgoricu i bio prisutan k 
smjesten na Odjeljenje 0 
izadju 
sto su oni i ueinili, eekajuC 
V. 

i pilao ko je tu od rodbine. 

7 
posao H" koji mu je dalji 
ugroten, da ce trebati do 
susret, i dati sve od sebe, 
pominjali 
opciju da za Beograd Irat 
njegovo pitanje zasto je d 
(I]. 
doktor) treba da bude isp 
toga 
su se razisli i posli kod ro 
tu bio 
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je jedna novtanica bila od 200 eura, jedna oovtanica od 100 eura i 

0 eura, 
Istra:fnim sudijom je naveo da je on rodjeni bral pokojnog E .. Dok je 

je sa Ie kuce pao i zadobie povredu u predjelu glave i vratnih 

,E. je prebaeen u Dom zdravlja u Plavu, a pOlom hitno u bolnicu u 
poruci Ijekara istog dana vozilom Hilne pornoci bio prebaeen u Klinieki 
je tim lIOZiiom posao i njihov brat E" a on je odmah za njima stigao u 
da je E. primljen, Ie kada su vrseni pregledi i snimanja, nakon eega je 
pedije. Tu se pojavio i dr. V. koji je E. pregledao, te njima rekao da 

u holu ispred odjeljenja. Poslije nekih motda 40 minuta pojavio se i dr. 

Njih je bilo tu 4 - 5 koji su eekali, pa je od njih u kabinet kod doktora 

djak, Kada ja H. izasao, kazao je da je povreda teska, da je E. tivotno 
ta vremena i truda za lijecenje, ali da ce im doktor maksimalno izaci u 
te da nema potrebe da E, vode za Beograd,s obzirom da su oni 

uput. H. im je 10m prilikom kazao da je dokloru V. dao 200 eura. Na 
ktoru dao 200 eura, H, mu je odgovorio da je doktor pominjao kako on 

stovan, te da mu je 200 eura dao da bi vise patnje posvetio E .. Nakon 

bine na spavanje. Sjutradan su posli u bolnicu on, E., H., a misli da je 

i njihov rodjak B. H" pa je on (t]. E,) uspio da se "provuee" - da udje u bolnicu i vidi brata, 
popricao 
sa njim, a zatim izasao va bolnice. Nakon toga H. je pozvao dr. V. posto mu je doktor dao broj 
mobilnog telefona kada je dan ranije bio kod njega u kabinetu, Poslije zavrsenog razgovora preko 
mobilnog telefona H, im je rekao, kako mu je doktor saopstio da je E, stanje stabilno i da je 
prezadovoljan sa onim 5t je uradjeno. Sve ovo je bilo prije podne, negdje oko 9 satL H. je lada 
usao u 
bolnicu, a sa njim je posa iE., i nakon povratka rekli su da je doktor zadovoljan, da je sve bilo 
uspjesno ida nece biti po rebna hitna operacija, rnoguce kasnije, Oko 14 sati kada je vrijeme 
posjete, 
poSli su da vide E. i 10 u 9 upi u kojoj su bili i u 9 sali ispred bolnice, Kada su ulazili na sarno 
OdjeljenJe susrela ih je je na medicinska sestra i pitala ko je $" pa kada su joj se javili, direktno 
se 
njemu obratila i rekla da j potrebno odmah da se daju 4 f1ase krill, jer odmah Ireba radili 
operaciju, 
Oni su bili "sokirani", jer j ujulro sve bilo dobro, a sad odjednom je potrebna operacija, Tu je bie 
njihov rodjak dr, $, 0, koji je obavio razgovor sa dr. V. i nakon loga rekao im kako operacija rnora 
da 
se urad!. On (Ij. E,) i B, H su oslali da cekaju ispred operacione sale, pa su za IIIrijeme Irajanja 
operacije bili u holu, dok s oslali izasli van, Nakon izvrsene operaeije izasao je dr, V., pa su mu 
oni 
prisli pitajuci ga za opera ju, nakon cega im je on kazao sledece: "0 peracija je uspjela da nije 
rnoglo 
bili bolje, da je u Americi djena ne bi moglo bili bolje, ja sam slloj die posla odradio koreklno i 
Ijudsld i nadam se da eel vi mene ispostovati maksimalno". On mu je na 10 rekao: "Nema 
problema 
doktore". Za njega je to b' a jasna poruka da treba dali novae. Zatim on i B. izlaze iz bolnice i 
srijecu 
ove druge rodjake kod je e kafaniee u krugu bolnice, On i B. rodjaeima govore sto im je doktor 
rekao, Komentar je bio:" a dobro, sto cerno, snaci cerno se, dacerno" jer je poruka bila svima 
jasna, U 
tom Irenulku doktor V. izl i iz bolniee, prilazi prema njima iii rnoguce da ide prema svom autu 
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kOje 

mu je bilo tu parkirano, za 
kOje zna da je bilo "zlalne" bOje, a ne zna marku, pa se obraea B. H 
kao 
najslarijem medju njima i onovio sve ~Io se lite operacije, Ie dalje rekao: "Mislim da cete me 
sjutra 
nazvati da popijemo kafu i da cete me ispo~tovati kao ~to sam ja vas", a zalim je po~ao. Tu su bili 
~. 
D., C. i JO~ njegovih rodja i prijalelja. Nikome nije bilo spomo da Ireba dali pare, pa se prita 0 

iznosu, Ie neko pominje 3 0 eura, neko 500 eura, neko 700 eura, ali uglavnom zav~ava se na 
iznosu 
od 500 eura. On je tada I lefonom pozvao oca i prenio mu prltu sa doktorom, pa je olac kazao: 
"Da] 
sine sve slo Imamo, eve i roo kuee I Imanje, sve cemo dati, daj samo da se spasi glava". Tu 
odmah 
nijesu sakupljali novac, ve su se razi~li sa dogovorom da se sjutra tu nadju. Sjulradan su na isto 
mjeslo dosli: on, E., H. i H. On je Imao 300 eura kod sebe, pa je pozvao D. I rekao mu da 
donese 200 
eura, a D. je ubrzo dosao donlo mu 200 eura u jednoj novtanici Ij. u apoenu od 200 eura pa je 
tako 
on u d!epu imao 500 eura I zna da je bila jedna novtanica od 200 eura, jedna od 100 eura i tetiri 
novtanice od po 50 eura. . je tada pozvao doktora i kada je zavrslo razgovor, rekao 1m da je 
doktor u 
nekoj kafani iii piceriji prek puta Klinitkog centra. Tamo su do~lj on i H., dok ostali tu tekaju njih. 
On je zatlm na Irafici hlio a kupi koverat, ali ga nije imalo, pa su produtili pravo lamo prema 
kafani, 
gdje je H vedio a on je uz ut H. dao novac. Kada su sligli blizu Ie kafane, za jednim slolom 
pored 
vrata sa spoljne Sirane sje io je doktor V. i sa njim jedna ~ena, koja je odmah ustala i posia. Njih 
dvojica su zatim sjeli kod klora i tu se ponavlja prita vezano za operaciju ion dokloru kate: 
"Doktore, mi smo sirotinjs a familija, ja na dlanove zaradjujem za familiju", da mu je zalim 
pokazao 
ruke sa tuljevima, na 510 j doktor rekao: "Kriza je, svuda se lesko tivi i ja imam sina na 
skolovanju i 
10 Ireba izdruvali, veliki s 10 finansijski IroSkovi". H je pokuSao lu u kafani da mu da novac, 
posto 
8 
ga je izvukao iz d!epa pru ju6i ga put doktora, s lim ~lo]e rekao: "Mi smo doktore skupili ovo 
slo 
smo mogli", na slo je ovaj ·utilo rekao: "Spusti to dolje", te zatim pozvao konobara, platio pice 
koje 
je on popio i kOje je njima rucio, nakon tega su ustali i krenuli prema doklorovom vozilu, a to je 
bilo ono islo vozilo "zlalne" boje u kOje je doktor usao dan ranije ispred bolnice. Posto je doktor 
sjeo 
u vozilo na mjesto vozata, . mu je kroz poluolvorena vrata dao pare, nakon tega ih ovaj gleda i 
brojl, a zalim kate: "510 je u je", slavlja ih u dtep kosulje, nakon tega pali auto i na jednoj lislid 
upisuje marku i velitinu kra ne koju treba da kupe za povrijedjenog E., pa kao marku navodi 
"Filadelfija", govoreci da je ima u "Rudo". On i H su zalim dosli ispred bolnice i sve ovo ispritali 
rodjadma koji su ih tekal!. oklor V. im je zatim dao slalnu propusnicu, tako je neko stalno bio uz 
njihovog brata E., a sve to ·e trajalo 2-3 dana, a kako se E. stanje pogor~ava, on zove doklora, 
govoreci da je E. lose, na 10 mu je doktor rekao da je on u 8 sali u kabinetu, da dodje za sve slo 
im 
nije jasno i da donesu pro nlcu. On je tada zvao svog brata E., PoSto je shvatio da je izgleda 
malo 
para data, Ie kako je tada io u Plavu, a E. u Podgorici, rekao je E. da uzme propusnicu, te da 
uzme 
bocu pica i 100 eura i da t da dokloru kako bi im dalje ostavio propusnicu. E. mu je kasnije 
rekao da 
su on i D. ~. bili kod dokto a, da mu je data boca viskija i 100 eura ali 1m je on prilikom izlaska 
uzeo 
propusnicu i rekao da vise mogu biti pored E.. Njegov bral E. je umro dana 02.06.2009. 
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godine na 

Odjeljenju intezivne njege. 
Smelra da je pona$anje dr. V prema njima bilo skandalozno. 
Na glavnom pretresu ovaj svjedok je ponovio predhodne navode, Ie dodao da se nakon zavr$ene 
operacije dr. V na vratim pojavio sam, a on i B. H kada im je pri§ao bili su u holu i tom prilikom 
ih 
obavijestio 0 stanju njihov 9 brata. Sjeea se da je doktor tom prilikom. izmedju ostalog rekao da 
oni 
mogu pitati bilo koga i da svako potvrditi da je operacija dobro uradjena, a da je H. na te rijeti 
rekao da nema potrebe b 10 koga da pitaju, te da oni u njega imaju puna povjerenje. Dalje na 
posebno 
postavljeno pitanje branio oplutenog, zbog ¢ega ako su doktoru dali 500 eura, istog nijesu 
prijavili 
policiji iii direktoru bolnice odgovorio je da se niko nije nadao $Ia ee se desiti, vee su se nadali da 
ee 
to iei na bolje, kako je ism doktor obeeavao. 
Svjedok $. E. 2, u svojoj' 'avi pred Istratnim sudijom je naveo da je njegov pokojni bral E., rade¢i 
na 
nekoj gradjevini u Guslnju pao 5 kuee i zadoblo povredu vrata pa je odmeh odvezen u bolnlcu u 
Plav, 
a zatim u bolnlcu u Beran , odakle au 9a vozilom Hitne pomo¢1 odvezli za Podgoricu. U 
Urgenlnom 
bloku Klinickog centra na Ii au se sa rodjakom $. H. Tu SU zapO¢eta snimanja i pregledi, pa 
nakon 
zavrsenih snimanja i preg da E. je smjesten na Odjeljenie ortopedije. Dok je E. smjestan u sobu, 
na 
holu se pojavio dr. V. koji e predstavio i pozvao jednog od njih (tj. od rodbine) koji su sa lu bili 
okupili , pa je kod doktor u kabinel dO$ao H. Ina¢e lu sem njega i H bili su mu brat E. i jos 
rodjaka. 
Poslije nekog vremena, H je izasao i rekao im da je doktoru dao 200 eura. ne gOl/oreei im dalje 
da Ii 
je doktor Irafio novac iii 9 je samo caslio. H. je 10m prilikom rekao da mu ie doklor dao broi 
lelefona 
i kazao koji ie lai broj pa j on laj broj memorisao u avom lelefonu, a 10 je broj 069/061·061. H. je 
10m 
prilikom kazao da je dokt r rekao da se sjulra dodje kod njega u ambulanlu. Zalo sjulradan u 
jutarnjim 
satima. negdje izmedju 8 9sali. on i H. su posli u Ambulantu kod doklora i tu razgovarali u vezi 
povreda pokojnog E.. Re 0 im je da je povreda izuzelno leska, ali da ee sI/e bill u redu, da ¢e 
biti 
polrebna operaclja koju ¢ radili poslije praznika, jer je bio pravoslavni uskrs. Nakon zavrSenog 
razgovora u Ambulanli, p sli su u sobu da posjete E., gdje je bllo dosla njlhove rodblne. Ali lada 
imje 
saop$leno da ¢e se loga ana poslije podne vrsili operacija i da ce Irebati 2 do 4 fia$e krvi. To im 
je 
bilo iznenadjenje, posto I je predhodno doktor rekao da sa sa operacljom neee :!urili. Posto je 
stvar 
bila ozbiljna. oni su se ok pili, neko u bolnici, a neko u krugu bolnice ispred iedne kafanice i nakon 
zavrSene operacije, dokt r je dosao do njih (ti. rodbine) kojih je sigurno bilo desetak Ijudi. Doktor 
ie 
direktno prisao B. H., koji je najstariii od njih, a njime se prikljutio i E .. Svi su tuli razgovor i lada 
doktor kate: "Operacija i bila uspjesna, ni u Americi da je radjeno, ne bi bilo bolje". a onda je 
9 
doslovno rekao: "Ja sam s ispostol/ao, red je da i vi mene ispoSlujele", Ie zalim dodao: 
"Nazvaeete 
me sjulra oko 10 - 11 sat da se nadjemo da popijemo kafu". nakon tega odlazi svojim vozilom 
koje je 
bilo nesto kao zlalne boje a ne zna da Ii je bilo marke "Reno", "Pefo" iii neke druge marke. 
Nakon 
toga su se razlsli. a sjutr dan su se ponovo njih 5-6 rodjaka nasli ispred bolnice. 
Tu su bili on, E., H, H. i .. Razgovarali su 0 tome slo da daju doktoru jer su sirotinja ali su u 
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nutdi, 
pa je i on razmi~ljao da je bolje da mu kako navod! "ne~to U¢ine", da bi se ~to bolje pobrinuo oko 
pokojnog E .. On I E. su I all 300 eura svog novea I taj novae je bio kod E .. E. je zvao D. trateel 
da 
mu pozajmi 200 eura, po 0 su se predhodno dogovorili da dokotoru dadu 500 eura. D. je do~o I 
donio novae a siguran je se radilo 0 jednoj novtanlei ad 200 eura I misll da je laj sakupljenl 
novae 
u iznosu od 500 eura blo ad H., kada je neko pozvao doktora, prl cemu ne zna da Ii je to bio H. 
iii E, 
pa nakon obavljenog razg vora njih dvojlca (Ii. H. i E.) su se uputili negdje pjdiee i Iza~11 Iz kruga 
bolnice, dok su njlh Irojlca Ispred bolnice ostall. Posllje nekih pola sata H. I E. sa vracaju i 
sao~tavaju 
1m da su dokloru dali 500 ura, Ie da 1m je doktor rekao da ce se polrudlt! ida ce sve bltl u redu. 

Druge prite vezano za to pred bolnlee nlje bllo, pa su se razl~1i kucama kod rodjaka. 

Na glavnom prelresu, ova svjedok je ponovlo navade iznljete pred lstratnim sudijom I pojasnio da 

sa 
sakupljeni izoos novea od 00 eura, sastojao od: jedne novtanee od 200 eura, pozajmljene od S. 
D., 
jedne novcanice od 100 e ra i 4 novtanice ad po 50 eura. Po!llo je laj novae sakupljen, H. ill E je 
nazvao doklora i ne zna k je od njlh dvojlce taj novae noslo radl predaje dokloru. 
Svjedok B. H., je posvjed 10 da poznaje porodieu $., Iz Islog su kraja i litno je poznavao 
pokojnog 
E., pa kada je tuo da se vrijedio, po!lao je u bOlnlcu u Urgentni blok, eekajuci da ga dovezu. 
Kada 
su ga dovezli I primili u bel leu, blo je svjestan, sa njlm je popritao, a zatim su otpocell njegovi 
pregiedl. Tu su blla dva E. brala - E. iE, nekl njlhov rodjak, po imenu H. I jo~ neki C.. PO!llo je E 
primljen na Odjeljenje. jed n od E. brace je rekao da ga je primlo dr. V., da je doktor rekao da 
treba 
da se radl neki zahvat i ta a se medju njima povela prita da je dobra !llo ga je on primio, po!llo je 
dobar Ijekar I da ga treba esto castiti. Ovaj razgovor su vodili u kafanl ispred bolniee, odakle H. I 
jedan od E. brace idu gor u bolnicu, ne!llo su se duze zadrtali I nakon !lt~ su se vralill kazali su 
da su 
tastlll doklora 200 eura. pamtlo je kako je neko rekao da je doktor tlh 200 eura nekako bacio 
kao da 
mu nl!lta ne znate i da Ih j bacio u nekl ormar. Sjutradan je posao da posjeti E., a 10 je bilo za 
vrljeme 
posjete. Pritao js sa E u obi, a tu je bllo jos njihove rodblne i rodiaka i odjedanput ie neko rekao 
da 
E. pod hltno Ireba da se v di na operaeliu. Dosie su sestre, gurale su krevet na kom ie letao E, 
tak su 
i oni pomagall do lifta I bilo mu je jasno da ga vode u operaeionl blok. Nakon toga, oni - E. rodjael 
I 
prljate1ii, opet su se sastar u onoj kafani ispred bolnice da piiu kafu, I lu su sem njega bila dva E. 
brata, $. D., ovaj C., ne m ~e se tatno sjetltl ko je sve bio, mo~a je bilo njlh 7 - 8 Ijudl eekajucl 
tu da 
se zawsl operaeija. Kada' otprilike procijenlo da ce se zawsltl operaeija, on I E. brat - E. su 
po!lli na 
sprat gdje se nalazi opera ionl blok i cekall u holu. Poslije neklh 20 minuta izaiao je doktor, za 
koga 
je E rekao: "Evo ga dokto v.". Prisli su mu I rekli da se interesuiu za E.. Doktor je tada u E 
prisustvu porazgovarao sa njlm, ¥jerovalno vidjecl ga kao starljeg tOvjeka. Doktor 1m je tada 
rekao da 
je sve u redu, da je opera ja dobro prosla, da je E. jak momak, te da je on uradio najbolje 
moguce. 
Sjeta se dobro da je dokt r V. lada rekao, sto je njemu bilo tudno: "Evo pitajte koga hocete. to 
je 
uradjeno najbolje moguce". Bilo mu je toono !lto on kao lalk I koga da pita kako je on to uradio. 
Nakon toga, dobro se sjec da je doktor V. doslovno rekao: "Ja sam uradio najbolju stvar sto se 
moglo 
u svijetu uradlti, ne bi bilo redu da I vi ne ispadnete fer". E. je na 10 rekao: "Pa dobro doktore, 
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imati problema ni za ~ta", 
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on (tj. svjedok B.) je samo slegao ramenima. Na tome se razgovor 

je to asociralo na jedino moguce - da mu se da novac, pa dok su 

te, ovaj hoce ne~to". Kada su iza~li iz bolnice, rodjake koji su ih tekali, 
su vodili sa dr. V. u holu ispred operacionog bloka pa tu svako po 

avanju novca, da treba dati, pa kako u toj priti od stepeni~ta bolnice 

zi doktor V., isti ide ka njima, a moguce da je tuda i trebao da prodje 

ut njega da bi ga opet pitali, da se interesuju. On je ponovio onu pritu 

acije i kvaliteta kako je to uradjeno, te dodao: "Znate ~to gospodo, 

vi intervencija i to najstra~ ijih, ali ja sam posao zavr~io, ne bi bilo fer da me zeznete", iii je rekao: 
"Da vi ne ispanete fer", te njegove rijeti svi su tuli. Za njega je bilo jasno "kao suza" da doktor 
trati 
pare. E. mu je ponovo rek 0 da nema problema ni za ~to, a doktor dalje dodao: "e dobro, vi 
imate moj 
broj telefona, tucemo se jutra oko 10 sati negdje da pijenno kafu". Doktor je zatim sjeo u svoje 
auto i 
po~ao, dok su oni ostali u stu onu kafanu u krugu bolnice gdje su sjeli i vodili razgovor 0 tome 
koliko 
doktoru treba dati, pa je n ko govorio 200 eura, neko 300 eura, i na kraju dogovoreno da mu se 
odnese 500 eura, sjutrad kada se sa njim bude pila kafa u nekom lokalu. Nakon toga su se 
razi~li. 

Sjutradan negdje oko 9 sa i, oni kao rodbina po novo su se sreli u onoj istoj kafani ispred bolnice. 
Kako se pribli1:avalo 10 ta ova, dogovarali su se ko ce da se sretne sa doktorom i da mu preda 
pare, 
pa je dogovoreno da podj E. i H.. U toj priti, negdje oko 10 tasova, pojavio se doktor sa autom, 
koje 
auto su oni prepoznali. Ta a je do~lo do telefoniranja, pa su E. i H. negdje po~1i van glavne kapije 
bolnice, a on (tj. svjedok .) je po~ao kuci, govoreci E. da ce ga zvati, da ga pita ~to je bilo. 
Uvete 
oko 20 tasova zvao je jed og od E. brace, pitajuci ga da Ii su se vidjeli sa doktorom i da Ii su 
zavr~ili 

posao, na ~to je ovaj potv dno odgovorio i dodao da se doktor pona~ao kao da mu ni~ta nijesu 
dali, 
izgleda da je njemu to mal , na ~to je on prokomentarisao: "E nikad mu dosta ne bilo". Sjutradan 
je 
po novo po~ao u bolnicu u 
V. 
doktor rekao: "Znam da 5 

bitno". 
Bio je revoltiran sa ovim s 
njegova bolnica". Kasnije 
saznao 

rijeme posjete, pa mu je E. u priti kazao da je u toku razgovora sa dr. 

nema, ali za ovakve ozbiljne stvari se pozajmi, no ajde dobro, nije 

mu je E. ispritao, pa je prokomentarisao: "Kako to tote, nije ovo 
e interesovao za E. zdravlje, zvao njegovu bracu, a i on je isao, te 

da se E. zdravstveno stan komplikuje. Od E. brate je saznao da im je doktor V. oduzeo 
propusnicu, 
a da su ga oni tastili flasu iskija i 100 eura. Zna da je E. umro 02. juna 2009. godine. 
Na glavnom pretresu, pon vio je navode iz predhodnog postupka, te na posebno postavljeno 
pitanje 
odgovorio, da je nakon za rsene operacije vidio kako doktor (tj. optuteni) izlazi u hoi i tom 
prilikom 
niko sa njim nije bio, u to j siguran, te da su nakon zavr~ene operacije, on i E. podatke dobijene 
od 
doktora, prenijeli ostalim Ii ima od rodbine koji su tekali ispred bolnice, a tu su bili: H., C., tije ime 
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sada ne zna, D. S., a bio i i E. brat - E .. 
Svjedok S. D., u svojoj izj vi pred Istraznim sudijom je naveo da je on jedan od rodjaka pokojnog 

E" 
za kojeg zna da je usled da sa neke kU¢e u Gusinju, povrijedio vralne prnljenove. Za njegOllu 
povredu saznao je od E., ojl je dosao kod njega kU¢i u Podgorieu u veternjlm tasovlma I to mu 
saopslio. Tada mu je ka da je E. smjesten kod dr. V. na Odjeljenje ortopedije a on je E. rekao 
sto 
yam bude trebalo tu sam. Sjulradan je E. doSao u bolnleu da vidl slo se deMva sa bratom. Ne 
moZese 
sjetili kada ga je latno E. ao i rekao mu "Ireba ml para" i tom prilikom pomenuo iznos od 200 
eura. 
Dogovorili su se gdje da d dje da mu donese novae, pa je posao pred bolnieu, Ispred glavnog 
ulaza 
gdje je nasao E., a sa sir ne je vidlo jos neke njegove rodjake. Pllao je E. slo ce mu te pare, a 
on muje 
odgovorlo da pare Ireba da doktoru. Drugo ga nlje pilao, pa mu je dao 200 eura i to u jednoj 
novtaniei, nakon slo je po ao. Nije bio prisulan nekim drugim dogovorima rodbine pokojnog E., 
nitl 
je konkretno tuo njihov ra govor sa dr. V., a doktora je gledao u holu bolniee kada je Isao da 
posjecuje E .. Nakon slo je proslo neklh 15 dana, zna da se E. stanje pogorsalo I tada ga zvao 
Enls I 
rekao mu da doktor trazi ropusnleu, a E. stanje je bilo takvo da)e pored njega neko morae biti. 
Tada 
je iz kU¢e Oleo boeu vlskl' i 100 eura, i zajedno sa E. kod koga je bila propusnlea posao u 
bolnleu, pa 
su nesli doklora Ispred n' ovog kabineta Doktor ih je pustlo da udju unutra I on je tada dokloru 
rekao da se E. stanje pog rsava Ie da ga treba malo pogledatl, na slo je doklor odgovorio 
"dobro, 
11 
dobro". Posto je E. drzao nu bocu vlsklja u ruku on je tu bocu Iz njegovlh ruku uzeo I izvadlo 100 
eura I 10 dao doktoru V., k ji je veoma brzo onih 100 eura stavio u dzep. Doktoru je 10m prilikom 
rekao da se E. otvaraju ra e po ledJima od letanja. na slo je doklor odgovorlo: "Nemojte ma utili 
moma poslu, ja sam ga jut os obllazlo I vidlo da nema nista". Kada su on i E. krenuli da izlaze 
doklor 
im je rekao "Momci vratlte mi propusnicu", pa je on E. rekao da je vrati, da ne prave probleme, 
na slo 
je E izvadlo propusnieu i lavio mu je na 510, nakon taga su izasll napolje. Kasnije]e od E. CUO 

da je 
doktoru dalo 500 eura u n koj kafanl i misll da je u tlh 500 eura bilo i onlh njegovih 200 eura koje 
je 
E. dao ispred bolniee, a u rijeme kada je E. dao lih 200 eura, pokojni E. je vec bio operisan. 
Na glavnom prelresu, ovaj svjedok je ponovio izjavu datu pred Istratnim sudijom, dodajU¢i da se 
iznos od 200 eura koji je doE saslojao se od jedne novtaniee. Na posebno poslavljeno pitanje 
od 
slrane branioea optuzenog kazao je da je one noel, kada je E. dovezen u bonicu, E. prespavao 
kod 
njega kU¢i. Sjutradan je E. posao u bolnicu. U bolnieu je on i posao ali nije ulazio vee bio samo 
ispred 
bolnice. Inate pred bolnic je posao da bi E. dao 200 eura, pa nakon slo mu je laj novac dao 
udaljio 
se, a sjulradan je ponovo osao pred bolnieu. Toga dana, misli da Je bilo predvete, saznao je da 
je 
pokojni E. operisan, no ipa , to je bilo davno, prije godinu i po, pa zato kate da "misl1' da je tog 
Istog 
dana predvete saznao za peraciju. Naveo je jos da nije bio prisutan kada je doklor razgovarao 
sa 
nekim od rodbine ispred Inice. 
Svjedok C. H., u Izjavl pre Istratnim sudijom je naveo da je nakon povredjivanja S. E. do~ao iz 
Plava 
u Podgoricu. Bio je ispred olnice sa E. rodbinom dok je trajala operaclja, jer su cekali da vide 
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kako 
Ce se operaeija zavrsiti. edjeU su na klupe ispred glavnog ulaza bolniee. Poslije operaeije doklor 
je 
izasao i on nije cuo neke sebne detalje razgovora vodjenog izmedju doktora i brace pokojnog 
E, 
osim detalja u kojim je do tor govoreci 0 uspjehu operacije rekao: "Nadam se da cele i vi znati 
ispostovati mene". Dobro 'e upamtio kada je doktor to izgovorio. Poslije ovoga je dolazio u 
posjetu, 
da obilazi E. ,ali drugim ra govorima i pricama nije prisustvovao, nili je cuo za primanje mila od 
strane doklora i 0 tome ma nekih saznanja. 
Na glavnom pretresu pon vio je navode iz predhodnog poslupka, te pojasniO da u trenutku kada 
je 
doktor izasao iz bolnice, ored njega su bila braca pokojnog E. - E. i E., a bili su takodje i $. H. i 
$. D. 
i jedan stariji covjek B. H. a doktor se prilikom !zlaska iz bolnice obratio H.. Kasnije je od E. 
radbine 
cuo neSto 0 davnju mita i a su pominjali iznose ad 200 do 500 eura, pojasnjavajuci pri tom na 
pretresu da je od tada v proSlo godina i po, pa je u medjuvremenu, upravo u tom periodu 
saznao za 
ovu pricu 0 davanju nove doktoru. 
Iz otpusne liste sa epikriz m Klinitkog centra erne Gore - ortopetsko traumatoloske klinike 
br.74231406, utvrdjuje se a je $. E. u periodu od 15.04.2009. do 04.05.2009. godine lijecen na 
ovoj 
klinici posta je kao hilan utaj zbog povreda zadobijenih pri padu sa visine primljen na ovu kliniku, 
te da mu je dana 16.04.2 09. godine uradjena operalivna intervencija. 
Nakon sprovedenog post pka, cijeneCi odbranu optul!enog i rezuttat izvedenih dokaza, sud je 
utvrdio 
da je optul!eni izvrsio krivi no djelo kOje mu se stavlja na teret. 
Nasporna je einjenica da osteeeni $. E. zbog zadobijenih povreda kieme - vratnih prsljenova, 
dana 
15.04.2009. godine priml] n u Klinicki centar u Podgorici, na Ortopedsko traumatolosku kliniku, 
da 
ga je toga dana - uvece 0 Ijekar specijalista - ortoped pregledao optul!eni V. N., koji je 
povodom tih 
povreda nad istim izvrsio perativni zahvat dana 16.04.2009. godine. Takodje je nesporno da je u 
tom 
periodu tj. ad dana prije u Klinieki centar pa do dana kada je izvrSen operativni zahvat, kao i 
nakon 
12 
operativnog zahvata, opt eni kao Ijekar koji ga je operisao i pratio njegovo zdravstveno stanje, 
vise 
pula nepos red no i putem obilnog telefona kontaktirao sa rodbinom sada pokojnog $. E., koji je 
preminuo u Kliniekom cen ru dana 02.06.2009. godine. Sve ove cinjenice kao nesporne sud je 
utvrdio 
na osnovu iskaza samog ptul!enog, iskaza sasluSanih svjedoka, kao i otpusne Uste u kojoj je 
navaden 
datum prijema paeijenta kojnog $. E. u Klinicki centar, te dan kada je nad njim izvrSena 
operacija i 
zbog kojih povreda 
Nakon zavrsene operaeij na Klinici za ortopediju i traumatologiju. optul!eni je dana 16.04.2009. 
gadine ad porodice $. za tijevao poklon, tako sto je $. H.. $. E., $. E. i B. H. rekao: "Operacija je 
bila 
uspjesna, ni u Americi da e radjena ne bi bilo bolje, ja sam vas ispostovao, nadam se da ce te i vi 
mene ispostovati.Nazvac Ie me sjutra oko 10 casova da se nadjemo da popijemo kafu", nakon 
cega se 
narednog dana po dogo ru sastao sa $. E. i $. H. kojom prilikom mu je, dok se optul!eni nalazio 
u 
svom putnickom vozilu, H. predao novac u iznosu od 500,00 eura. Ove cinjenice sud je utvrdio na 
osnovu iskaza saslusanih vjedoka dalih u predhodnom postupku i na glavnom pretresu, a eiji 
iskazi u 
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bitnim elementima stoje u kladnoj medjusobnoj vezi, pa Ih sud prlhvata kao objektivne I uvjerljive. 
tim prije slo I sam optute ne sporl clnjenicu da se sjutra dan, po izvrSenoj operaciji u kafieu van 
kruga Klinickog centra, U lizini zgrade Televizije, sastao sa dva clana rodbine pokojnog S. E., 
posto 
im je predhodno dao broj vog mobilnog lelefona i u telefonskom razgovoru nakon sto su ga oni 
nazvali, kazao gdje se nal zl, nakon cega su dosli u kafie kod njega, a takodje priznaje da je 
nekome 
od rodbine pacijenta S. re ao da treba da ga "ispostuju". 
Tako svjedok S. E. u svojo izjavi pred Istrainim sudijom, a koju je ponovio na glavnom pretresu, 
navodi da je optuieni - dr. ., nakon izvrsene operacije, a po izlasku iz bolnice prisao njima kao 
rodbini. dok su se nalazili krugu bolnice ispred jedne "kafanice" i da je direktno priSao B. H. koji 
je 
najstariji medju njima ito prilikom rekao: "Operacija je bila uspjesna, ni u Americi da je radjeno 
na 
bi bilo bolje", a onda dosl 0 rekao: "Ja sam vas ispostovao, red je da i vi mene ispostulete", Ie 
polom dodao:"Nazvaeete e sjutra oko 10-11 sail da se nadjemo i popijemo kafu", navodeei jos 
da su 
taj razgovor, Ij. to slo je d klor - optutenl rekao, svi oni cull. 
U skladu sa izjavom ovog vjedoka stojl izjava svjedoka B. H. koji je kod Islrainog sudije i na 
glavnom prelresu kazao d je optuteni nakon zavrsene operacije I Izlaska u hoi ispred 
operacionog 
bloka, njemu I S. E. (bratu pokojnog E.) rekao da je operacija dobro prosla, da je on uradio 
"najbolje 
moguee" da je izmedju os log optutenl rekao: "Evo pllajte koga hoeele, 10 je uradjeno najbolje 
moguee", Ie dalje dodao: 'Ja sam uradlo najbolju stvar slo se mogla u svijetu uradlti, ne bi bilo u 
redu 
da i vi ne ispadnete fer", so je kako navodl, njega (Ij. svjedoka B.) asociralo na jedino moguee­
da 
mu se da novac, pa dok s silazili da se E. obralio rijecima: "E. brale, ovaj hoee nesto", a kada je 
doklor, Ij. optuteni izasao z bolnice da je optuteni ponovio pricu iz hola 0 tetini i kvalitetu izvrsene 
operacije, Ie dalje izmedju oslalog kazao da je on svoj posao zavrsio ida ne bi bilo fer da ga 
zeznu iii 
da ne Ispadnu fer, Ie da je opluteni dalje dodao: "E dobro, vi imale moj broj lelefona, cucemo se 
sjutra 
oko 10 saIi, negdje da po ijemo kafu", nakon cega se opluteni svojim vozilom udaljio. 
Takodje i svjedok S. E. u vojoj izjavl u predhodnom poslupku i na glavnom preteresu navodi da 
su 
on i B. H., cekajuci zavrse ak operacije u holu Ispred operacionog bloka prlsli optutenom dr. V. 
nakon 
njegovog izlaska iz operac one sale I da im je lada opluteni rekao da je operacija uspjela da nlje 
mogla bolje da je u Amerl I radjena, da je on svoj dlo posla uradio koreklno i Ijudski ida se nada 
da 
ee oni njega ispostovati m ksimalno, da su zatim oni (I). on i B. H.) po izlasku iz bolnice rodjacima 
ispred kafanice u bolnicko krugu kazali sto im je doklor rekao, da je svima poruka bila jasna, te 
da 
je zatim optutenl po izlask iz bolnice prlSao njiima i obracajuci se B. H. kao najstarijem, ponovio 
sve 
13 
slo je predhodno u holu re ao u vezi operacije i dalje naslavio: "Mlslim da cele me sjutra nazvatl 
da 
popijemo kafu I da ee Ie Isposlovall kao slo sam ja vas", a zatim se udaljio vozilom, pa poslije 
lakvih rijet! oplutenog. nik me od redjaka kojl su lu bill nlje bilo sporno da optutenom treba dati 
pare, 0 6emu je on (Ij. ova svjedok) telefonom obavijestio svog oca, koji mu je rekao da Ireba 
sve 
dall, pa ! kuce i Imanje "sa 0 da se spasi glava". 
U skadnoj vezi sa izjavam ovih svjedoka sloji I izjava svjedoka S. H. koji je takodje kazao da je 
naken izlaska iz bolnice d tora (Ij. oplutenog V.), njima koji su bili ispred bolnice, optuteni rekao 
da je operaclja uradjena 0 Ileno, pOjasnjavaju¢i da su ugradjene tzv. "plotice" ida je zadovoljan 
izvr~enom operacijom, te alje rekao da se nada da ce mu oni ovo adekvatno vralili iii Isposlovati 
ga, 
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a moguee i da je rekao d 
da ja 
zatim optu~eni dodao: "C 
kafani", da je on (Ij. svjed 
oni 
koji su bili tu, a tu su sem 
doktoru tj. optu~enom tre 
teletona 

oeekuje da ce sa njihove strane bitl nagradjen za ovo sto ja utinio, te 

emo se sjutra izmedju 10 i 11 easova, naci cemo se negdje u kafiCu iii 
k S, H) predhodno uzeo broj telefona optu~enog, nakon cega su svi 

jega bili: braca pokojnog E" B. H., C, H, i jo~ neki rodjaci, shvaUli da 
dati novac, povodom cega je zalim obavljena konsultacija putem 

sa ocem povrijedjenog E,. 

I svjedok C. H. koji je za v ijame trajanja operacije pokojnog S. cekao isped bolnice, 

posvjedocio 
ja da se nakon izvr~ne 0 

prilikom dobro cuo kako j 
da 
su sem njega i Halima, tu 
Navedeni svjedoci su u s 

eracije, a po izlasku iz bolnice opt~eni • dr. V. obratio B. H. i da ja tom 
doktor rekao: "Nadam se da cele i vi znati ispo~tovali mene", dadajuti 

s bila i braca pokojnog E - E iE, Ie S, HiS. D., 
jim kazivanjima dosledni (jar u osnovi, u bilnom islovjelno svjedote u 

predhodnom postupku i n glavnom prelresu), a uz to njihove izjave sloje u skladnoj mediusobnoj 
vezi i u osnovi - u bitnim el mentima su sagiasne, pa ih sud ciieni kao objeklivne i uvierljive i na 
osnovu islih sud zakljutuje da ja opt~eni nakon operacije koju ja kao Ijekar - specijalista ortoped 
dana 16.04.2009, godine i r§io nad povr;jedjenim, sada pokojnim S. E., od njegove rodbine­
porodiee S., zahtijevao po Ion. Naime iz prednjih izjava ovih svjedoka, nesumnjivo slijedi da je 
oplureni nakon zavr~ene eracije, a po izlasku iz bolnice - u bolnickom krugu rod bini pokojnog S. 
E. 
- S. H., S.E., S. E. i B. H ekao: "Operacija je bila uspje~na, ni u Americi da je radjeno ne bi bilo 
bolje, ja sam vas ispostov 0, nadam se da Ce Ie i vi mene isposlovali. Nazvacete me sjutra oko 
10,00 
sati da se nadjamo i pop!" mo kafu". Ovakvi navodi opl~enog, uputeni porodic; sada pokojnog S. 
E, 
znaee u slvari zahtijevanje poklona, posebno kada se lakvi navodi dovedu u vezu sa nesumnjlvo 
utvrdjanim cinjanicema da e opt~eni porodici S, dao broj svog mobilnog telefona, i rekao im da 
se 
sjutradan (posto je predho no izvr~io operaciju), oko 10 sati nadju I popiju kafu, da se tog 
narednog 
dana po dogovoru zaista slao sa S. E. i S, H., te da mu je H tom prilikom i dao novac u Iznosu 
od 
500,00 eura. Oplu~eni na retresu ne spori cinjenicu da je porodici pokojnog S, E dao broj svog 
mobilnog telefona (mada j predhodno na zapisniku kod Islrawog sudlje rekao da ne zna od kuda 
im 
njegov brOil, nlll osporava Injenicu da se u lokalu kod zgrade Televizlje saslao, sa kako kate dva 
covjeka iz grupe sa kojima je predhodno razgovarao, koji su rodbina pacijanla kojag je operisao. 
Ta 
lica su bila S. E. is. H. kOJ 
500,00 
eura. 
Da je opl~eni primio nave 
saslu~anih 

svjedoka a posebno iska 
Televizije 
gdja su se po predhodno 
predhodno putem teletona 
predaje 
novca. Iskazi ovih svjadok 
14 

mu ja neposredno predao predhodno sakupljani novac u iznosu od 

eni novac od rodbine pokojnog S. E, sud je utvrdio iz iskaza 

svjedoka S. HiS. E. koji su dosli u pomenuti lokal kod zgrade 

avljenom teletonskom razgovoru sastali sa opt~enim, koji im je 
azao gdje se nalazi, nakon cega SU isli dosH kod njega u lokal radi 

, kada je u pilanju odlazak kod oplutenog u lokal, susret i razgovor sa 

njim, konkrelno mjesto pre aja novca su delaljni, medjusobno u osnovi saglasni, ~to govori 0 

uvjerljivosli njihovih iskaza. 
H 
sa opt~enim obavio razgo 
kaficu nalazi, pa isti opisuj 
da 
je E. u razgovoru sa opt 

ako isti saglasno navode, da ja prije polaska u lokal kod opl~enog, 

r teletonom, Ie na taj nacin opl~eni im saop~lio gdje se Ii. u kojem 
lokaeiju loga kafiCa, te iznose sadrmj razgovora sa opl~enim, islicuti 

nim rekao da on i njegova porodiea privalno fiziCki rade, i dosla lesko 
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• 
zive, 
na 510 je opl~eni kazao je svuda kriza, da se lesko zivi, da on skoluje sina u Beogradu, pa 
treba 
dosla para za skolovanje da su 10 veliki finansijski Iroskovi. Ovi svjedoei dalje u svom delaljnom 
kazivanju navode i apoe noll¢anica od kojih se sastojao iznos od 500,00 eura pa saglasno islicu 
da 
se laj novae koji je sakuplj n i odnesen opturenom saslojao od jedna novcanice od 200,00 eura, 
jedne 
noll¢aniee od 100,00 eura i 4 novcaniee od po 50,00 eura. Opisujuci nacin i konkrelno blize 
mjeslo 
predaje novea, ovi svjedo i saglasno navode da je predaja novea opluzenom izvrsena nakon 510 
su 
uslali iz kafiea i opt~eni sou svoje obliznje parkirano vozllo, prl cemu svjedok S. E. u svom 
detaljnom kazivanju navod da je predhodno jos za Slolom u kafieu dok su sjedjeli, H. pokusao da 
opl~enom uruei predmel i novae (koji inace nije bio u koverti pOSIO E. predhodno na Irafici nije 
nasao koverat), vadeci no ae iz dzepa i pruiajuci ga ka optuienom, a da je ovaj odbio da ga lu 
primi 
govoreei Ijutito "spusti 10 lje", slo je svakako u lakvoj siluaeiji to bila logicna reakeija opl~enog, 
kako primanje novea ne bi bilo vidljivo od slrane Ireeih lica. lalo je H., kako 10 navodi svjedok S. 
E., 
opluienom dao novae kro poluolvorena vrala vozUa, a nakon slo je opt~eni sjeo u svoje vozilo 
na 
mjeslo vozaea. Taeno je d je S. H. u svojoj izjavi naveo da nije siguran ko je dokloru - Ij. 
opluienom 
neposredno predao novae - Ij. da Ii on iii E., mada dodaje da je od porodice on bio odredjen da 
dokloru preda novae. Ova 0 ispoljena nesigurnosl u izjavi svjedoka S. H. u 10m dijelu, a kod 
iznosenja niza predhodnih elalja, po oejeni suda moze se lumacili njegovom bojaznoscu da bi u 
konkrelnom slucaju prizna ~em da je dao novae dokloru Ij. opl~enom, on, koji inace nije bliski 
rodjak sa pokojnim E. (za azliku od E. ko)i je E. roCieni bral), magao evenlualno sebe izlotiti 
krivienoj odgovornosti (da nje mita). Medjulim i pored njegovog izjasnjenja da nije siguran ko je 
od 
njih dvojice opluzenom ne osredno predao novae, Ij. on iii E., cinjeniea da je od slrane porod ice 
on 
bio zad~en da 10 ucin;, Ie nedvosmislene tvrdnje 5vjedoka S. E. i u predhodnom poslupku i na 
prelresu, da je novae opt enom neposredno predao H. posto mu ga je on (Ij. E.), uz put dao, 
sud 
zakljucuje da je upravo S. . predmelni novae predao opturenom. U prUog zakljueku suda da 
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